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Hoeft overigens niet vandaag, begrijp ik van

To:

= SEE grinvs.

ver:IEE
Verzonden: vrijdag 12 februari 2021 09:45

sor:INET) SKE rvs. n>

Onderwerp: FW: Beleidsverslag

Als jij hier nog ff naar kan kijken, fijn!

vor:INES
Verzonden: woensdag 10 februari 2021 10:16

Onderwerp: FW: Beleidsverslag

I
Kijk jij nog even mee?

We hebben opmerkingen van FEZ over onze input jaarverslag.

- De tekst over de bijeenkomsten voor specifieke diagnosegroepen kan ook in zijn geheel weg, het is niet het meest

‘spectaculaire onderdeel’ in de aanpak wachttijden, en de betrokkenheid van VWS daarbij is minder dan bij andere acties van

de stuurgroep
We hebben toegevoegd, de afspraak over de transfermechanismen. Is best een ‘heel ding’ ook al is er nog geen concreet

resultaat.
- Verder tekst aangevuld met wat we vinden van het resultaat, met abstract doorkijkje naar 2021. Eerder hebben we wel eens

meer “nieuwe acties” opgenomen, toen was het commentaar dat dat niet past in een jaarverslag.

Van:IEEEEEEY eminvws.ni>
Verzonden: dinsdag 9 februari 2021 23:55

minvws.ni>; JEDe minvws.ni>aan:NEE
Onderwerp: Beleidsverslag

Dag collega’s,

Voor het beleidsverslag zijn we gevraagd een verbeterslag te maken voor tweetal onderwerpen;
psychische gezondheid en de hoofdlijnenakkoorden:
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FEZ heeft de volgende opmerking gemaakt:

Bij dit stuk zouden we graag concreter zien wat er als resultaat uit de bijeenkomsten over de

aanpak van diagnosegroepen waar de wachttijden al enige tijd heel lang zijn is gekomen

(bijvoorbeeld een verkorting van deze wachttijden). Daarnaast kan de conclusie wat ons betreft

nog een slag concreter: de wachttijden in de GGZ zijn relatief stabiel gebleven en bij vier

hoofddiagnosegroepen wordt de norm overschreven, maar wat concluderen we hieruit. Wat

hebben we geleerd in het afgelopen jaar? Gaan we bv. andere interventies uitvoeren om dit

verder aan te pakken?

FEZ heeft de volgende opmerking gemaakt:

Bij dit stuk zijn we benieuwd of we de thema’s die in versnelling zijn gekomen door de

coronacrisis concreter kunnen worden toegelicht. In de HLA’s worden ook

samenwerkingsafspraken gemaakt, wellicht dat hier ten aanzien van corona nog verdere

reflectie kon worden toegevoegd aan het beleidsverslag.

Zouden jullie graag deze punten kunnen oppakken? Lukt dit voor het einde week?

Hebben jullie vragen of opmerkingen, laat het me dan weten.
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